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Den 20. september 2018 ble det avholdt møtei oppvekstkomiteen.
Møtet ble avholdt på rådhuset - møterom helse/oppvekst.

Møte ble berammet med møteinnkalling, sakliste og sakspapirer den 13.09.18. Dette ble sendt

pr. e-post til oppvekstkomiteens faste representanter og vararepresentanter. Møtet ble

samtidig kunngjort på kommunens hjemmeside.

Den 17.09.18 ble det sendt ut en tilleggsakliste og tilleggssakspapirer på e-post. Det ble også

kunngjort på kommunens hjemme side.

Til stede:

Funksjon
Leder
Nestleder
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem

Parti
H
SP

SP

AP
AP
SP

Navn
Jan-Harald Lyder
Mette Olsen
Amund Myrvold
Hanne Mathisen
Bernth Sjursen
Robin Jørgensen

ForfaL]. MøEE for

FO

Amund Myrvold

Ordfører Reindun Mortensen (SP) var også tilstede

Fra administrasjonen: Fung.oppvekstsjef Roy A. Møller, rådmann Lill-Torbjørg Leirbakken.

Som sekretær i møtet Ulla-Britt Simonsen.

Møtet satt kI.10.00

Møteinnkalling/sakliste godkj ent.

Tilleggsakliste - Repr.Mette Olsen(SP)fremmet skriftlig forslag på vedtak om å awise saken.

Begrunnelsen følger av protokoll.

Vortering: Enst.vedtatt

I

Møtet hevet kI.12.25



r4lt8
GUNNARNES SKOLE TILSTANDSRAPPORT

Rådmannen s innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar at elever på Rolvsøy far all undervisning i Havøysund.

Behandling
Ppnr Ton TfcrclÃ T r¡rler fremmet €alnon¡7o fnrclqo.

Kommunestyret ber rådmann utrede ny skole på Rolvsøy. Skolebygget tilpasses dagens

elevtall, samt kontorfasiliteter og rom for IKT.
Undervisning som krever spesialrom og utstyr gjennomføres intensivt på Havøysund skole i
perioder med normalt stabile værforhold.
Ved utredning av ny skole på Rolvsøy må rådmann komme med alternativ om kommunalt
eierskap av bygg eller la private bygge skolen. Langsiktig leieforhold må legges ut på anbud.

Rept Bernth Sjursen (AP) fremmet følgende forslag:

I påvente av behandling i teknisk komite, tar oppvekstkomiteen tilstandsrapporten til
orientering. Skolestrukturen kan ikke tas hensyn til i denne saken.

Vortering:
Forslag fra repr. Jan Harld Lyder (H) falt
Forslag fra repr. Bernth Sjursen (AP) vedtatt mot 1 stemme

Vedtak:
I påvente av behandling i teknisk komite tar oppvekstkomiteen tilstandsrapporten til
orientering. Skolestrukturen kan ikke tas hensyn til i denne saken.

Vedtatt mot I stemme
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15/18

TILTAKSUTVIKLING FOLKEHELSE - ARBEIDSERFARING FOR UNGDOM,
TRYGG HAVN I MÅSØY

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret vedtar at Måsøy kommune gar inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommunene). Prosjektleder t.o.m. januar
2019 er Fredrik Vikse, deretter gis Rådmann myndighet til å konstituere ny prosjektleder.

Behandling:
Oppvekstkomiteen fremmet følgende forslag: Siste setning i rådmannens innstilling strykes.

Vedtak:
Kommunestyret vedtar at Måsøy kommune går inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommunene)).

Enst. vedtatt

t6lt8
Å.Rsvrnr,DING HAVØYSUND sKoLE

Innstillins:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Havøysund skole 2017l18 til orientering

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Havøysund skole 2017118 til orientering.

Enst.vedtatt
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t7l18
ÅRsvrnr,DrNc GUNNARNES sKoLE

Innstillins:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Gunnarnes skole 2017l18 til orientering

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Gunnarnes skole 2017118 til orientering

Enst.vedtatt

18/18
ÅRsvrnr,DING HØTTEN BARNEHAGE

Innstillins:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Høtten barnehage for barnehageåret 2017lI8 til
orientering

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Høtten barnehage for barnehageåret 2017lI8 til
orientering.

Enst.vedtatt

19l18
Ånsvrnr,DlNc MÅsØY KULTURSKoLE

Innstillins:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Måsøy kulturskole 2017ll8 til orientering

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar årsmelding fra Måsøy kulturskole 2017ll8 til orientering
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Enst.vedtatt



20118
Ånsrr¡ur, oPPVEKSTKOMITE

Innstillins:
Saken fremmes uten innstilling

Behandlins:

Oppvekstkomiteen fremmet følgende forslag til innstilling: Oppvekstkomiteen vedtar
fremlagte årshjul.

Vedtak:
Oppvekstkomiteen vedtar fremlagte årshjul.

Enst. vedtatt

2v18
RENOVERING LEGESTASJONEN I HAVØYSUND

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret vedtar alternativ 2,nybygg legestasjon med en ramme på k. 30 402 000,-.
Prosjektet bakes inn i økonomiplan 2019-2022.

Behandline:
Repr. Mette Olsen (SP) fremmet følgende forlag: Tilleggsak awist pga for kort tidsfrist, samt

at omorganisering av tjenester ikke er saksbehandlet.

Vedtak:
Tilleggsak awist pga for kort tidsfrist, samt at omorganisering av tjenester ikke er
saksbehandlet.
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Enst.vedtatt


